
 
 
 

 

 

 

Referat styremøte i Tasta & omegn sykkelklubb 
 
Møtenummer:   05/2023 
Dato:   10.05.2023 
Kl:   17:30 
Sted:   Teams 
Innkalt:  Styret og vararepresentanter  
Tilstede:  Lasse, Mari, Kristin, Jan Olav, John Øyvind, Thea, Niklas, Robert 
Frafall:       
 
 

Sakliste 
 
23/49  Godkjenning av protokoll fra styremøte 12.04.23 
  
Vedtak:  Godkjent 
 
23/50 Dato og referent for neste styremøte 
 
Vedtak: Onsdag 14.06. kl 17:00 Hos Logi Trans. 

  John Ø. er referent (Lasse kaller inn) 
 
 
23/51 Økonomi  

a. Likviditet 
b. Inntekter 
c. Kostnader 
d. Regnskap vs budsjett 
e. Prognose 

 
Vedtak:  God likviditet. (ca. 615.000 på bok) 

   Årskontigent purret. Mangler ca 50 innbetaling. Purrer opp. 
   16 nye medlemmer siden sist. 
   Utbetalt 68.000 i klubbdrift (påskjønnelser styret/motivatorer). 
   12.000 til Team Rynkeby Rogaland, og betalt telt/paviljonger. 
   Et medlem har noen utstående regninger.  

 
23/52 Tosk treningscamp på Mallorca 22- 29.april 2023 
 
Vedtak: Niklas har laget et «reisebrev», og dette sendes til gjennomlesning før publisering 

  på FB. Ta opp treningsleir 2024 på neste møte. Vurdere Mallorca vs Albir? 
  Høres ut som stemningen heller mot Mallorca, men med et opplegg mer likt Albir 
  Med en fast «base» med 1-2 hotell (+evt. leiligheter/hus). Finne folk som ønsker å 



 
 
 

 

 

bidra i en turkomité. 

 
23/53 CLT 2023 
 
Vedtak:  Sort (30 påmeldt) og Rødt (22 påmeldt) stiller som kjent med sine lag. 

   I tillegg har vi noen som ønsker å stille i tidspuljer. Klubben dekker som vanlig 500,- 
   pr. pers, i tillegg til 3000 for følgebil m/sjåfør. 

 
 
23/54 Oppfølging transport og langing. 
Garborg? Nordsjørittet? Lysebotn-Bryne? Steinsvikrittet? 
 
Vedtak: Ingen langing lenger på Garborgriket pga redusert distanse. 

  Jan Olav organiserer langing til Nordsjørittet, mens Thea sjekker med Roy vedr. 
  transport. 
  Lysebotn-Bryne pluss evt. Steinsnikrittet tas opp på neste møte. 
  TOSKaskabet tas også opp på neste møte. (Sende rittsøknad) 

 
23/55 Jæren Gran Fondo 
Erfaringer/ evaluering 
 
Vedtak: Gode tilbakemeldinger på vår stand ved Sande Bhg. Mer kake neste år, + evt. kaffe 
   Styret har fulgt opp medlem som ble skadet.  
   Andre tilbakemeldinger til arr.komiteen blir å justere gruppen som sendes ut, slik at 
   man slipper stygge forbikjøringer og store mengder syklister på enkelte strekninger. 
   Alt i alt i overvekt en veldig positiv opplevelse, og TOSK støtter også evt. arr i 2024. 
 
 
23/56 Overgang til Klubbadmin  
Status overgang fra Medlemsnett til Klubbadmin. 
 
Vedtak: Vi iverksetter oppsigelse av Medlemsnett (3 mnd.), og melder til NIF om overgang. 
 
23/57 Samordnet rapportering og søknad om momsrefusjon 
 

 
Vedtak: Lasse har ordnet dette, men noen få spørsmål dukket opp underveis. 
   Bla. ser det ut for at vi ikke lenger har noen postboks, så dette må oppdateres i vår 

  Kontaktinformasjon bla. på FB og hjemmeside. 
  Lasse sjekker videre med NCF om vi må ha en egen underslagsforsikring. 
  Momsrefusjonssøknad er også sendt. Innrapportert med omsetning på 1.114.000,- 
  for året 2022. 

 
23/58 Trøye til Ursula 
Orientering. 



 
 
 

 

 

 
Vedtak: Det kjøpes inn draktsett til Ursula og hjelperytter. 
 
23/59 Tilbud om gratis sykkeltilpasning 
Orientering 
 
Vedtak: Vi har tilbudt lokaler 24. mai, men det ser ut til at de ønsker lokaler de kan bruke 

  også for andre klubber, og det heller mot at dette arrangementet går hos Spinn 
 
 
 
23/60  Årshjul TOSK, ansvarsfordeling TOSK-styret - status 

a. Årshjul 
 
Vedtak: Som nevnt ingen langing under Garborg, mens JOS tar ansvar for Nordsjørittet 
 

 
b. Ansvarsfordeling  

Gjennomgås for kvalitetssikring 
 
Vedtak: Ingen endringer 
 
 
23/61  Eventuelt 

a. Flasker til vakter Mairittet 
 
 Vedtak:  
Lasse sender oversikt vakter til Robert, så vil han sørge for at flasker blir delt ut.  
 

b.  Ølbrikke med TOSK-logo 
 
Vedtak: Kul design av Hans Jørgen, men dette videreføres til en annen anledning bla. pga 
   høy pris på brikker av god kvalitet. 
 
 

c. Nye buffer med nytt design 
 
Vedtak: Robert sjekker med aktuell leverandør 
 
 

d. Velkomstmail i forbindelse med innmelding i klubben mangler? 
 
Vedtak: Velkomstmail må sjekkes med Jan Morten, og må oppdateres ihht overgang 
til Klubbadmin og linke brukere opp mot profil hos NIF. 

https://docs.google.com/document/d/1foNLwjUq-d3EEyihxD4mLWb6dEJb13z4Lq2dQZdDnD8/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1SCM2doDXIr-2Aynmy3rW2AGfy9KoqiHVPoT1vcvWXl8/edit?usp=sharing

